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Onderwerp : Beantwoording schriftelijke vragen PvdA, De VrijeLijst, D66 
 
 
 
 
Geachte raad, 
 
 
De PvdA, De VrijeLijst en D66 hebben schriftelijke vragen gesteld naar aanleiding van de 
antwoorden van ons college op de schriftelijke vragen van de PvdA van 8 december 2022 met 
betrekking tot het zwartboek en de petitie ‘niet wegstoppen maar huisvesten’. Naar aanleiding 
van een brand van 13 november 2022 in het complex containerwoningen Riekerhaven in 
Amsterdam is door de brandweer onderzoek gedaan in soortgelijke complexen met 
containerwoningen. Naar aanleiding zijn de onderstaande vragen gesteld, waarvoor u de 
beantwoording eveneens onderstaand aantreft. 
 
Vraag 1. 
Is het college op de hoogte van de conclusie van de Amsterdamse brandweer in haar eerste 
rapport direct na de brand in de Riekerhaven, geciteerd in het Noord-Hollands Dagblad van 19 
november jl. (Artikel bijgevoegd) waarin zij stelt dat: “Louter voldoen aan wet- en regelgeving levert 
niet in alle gevallen een brandveilige situatie’. 
 
Antwoord 
Ten eerste moet worden opgemerkt dat de casus waarnaar verwezen wordt een op zichzelf 
staande zaak is en als zodanig moet worden beoordeeld. Een bewoner heeft de betreffende 
woning in brand gestoken en de vluchtwegen waren niet (goed) toegankelijk. Op dat laatste 
element van deze zaak heeft de brandweer gereageerd en aangeven dat naast wetgeving het ook 
van belang is dat vluchtwegen goed worden onderhouden en begaanbaar blijven. Dat beamen wij. 
De locatie Puikman is voorzien van goed begaanbare vluchtwegen en de beheerders van 
Flexwonen zien er tevens op toe dat deze begaanbaar blijven. Los daarvan is het een feit dat wij 
niet kunnen voorkomen dat iemand zijn of haar woning, ongeacht de reden hiertoe, in brand 
steekt.  
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Vraag 2. 
Wat vindt het college van de constatering van de brandweer van Amsterdam (zie bijlage) dat 
'vrijwel alle containerwoningencomplexen in Amsterdam gebreken vertonen’?. 
 
Antwoord 
In het betreffende artikel is geen eenduidige verwijzing naar een uitspraak dat vrijwel alle 
containerwoningencomplexen in Amsterdam gebreken vertonen. Deze door PvdA\De 
VrijeLijst\D66 getrokken conclusie is niet gebaseerd op een zorgvuldige analyse van de casus en 
van de wijze waarop de brandweer heeft gereageerd. Wij kunnen ons dan ook niet vinden in de 
door partijen genoemde eenzijdige conclusie.  
 
Vraag 3. 
Aangezien de containerwoningen in Puikman vergelijkbaar zijn met de containerwoningcomplexen 
in Amsterdam, heeft het college de brandweer gevraagd een extra inspectie van het complex aan 
de Puikman? Wanneer verwacht het college de uitkomst van die inspectie? Als er geen inspectie 
naar de brandveiligheid heeft plaats gevonden wilt u dan aangeven waarom niet? 
 
Antwoord 
Nee, wij zijn van mening dat de situatie in Amsterdam geen aanleiding vormt om aan te nemen dat 
er in Castricum problemen zijn met de brandveiligheid van de containerwoningen. Het college 
voert bouwtoezicht uit en Flexwonen NH, de beheerder, houdt toezicht op veilig gebruik. Er wordt 
voldaan aan de wet- en regelgeving hieromtrent en nadere inspecties zijn derhalve niet nodig.  
 
Vraag 4. 
Is het college bereid en ziet zij de noodzaak om ook een inspectie ten aanzien van de 
brandveiligheid in het complexen met tijdelijke woningen aan de Oosterzijweg uit te voeren. Als het 
college geen inspectie uit laat voeren, hoe garandeert zij dan de brandveiligheid in het betreffende 
complex indachtig bovenstaande conclusies van de brandweer van Amsterdam? 
 
Antwoord 
Nee, ook hiervoor verwijzen wij naar de beantwoording van de eerdere vragen. Daar komt bij dat 
de Oosterzijweg niet bestaat uit containerwoningen, terwijl de indieners van de vragen daar wel 
expliciet naar verwijzen. Wij zien dan ook geen parallel tussen hetgeen naar voren is gebracht en 
de situatie bij de Oostzijweg. Los daarvan wordt hier ook voldaan aan de eisen die in het kader van 
de wet- en regelgeving worden gesteld. 
 
Wij vertrouwen erop dat hiermee de vragen in voldoende mate zijn beantwoord.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders 
  

De heer W. van Twuijver De heer drs. A. Mans 
secretaris Burgemeester 
  
 


